
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole,  

J. A. Komenského 161/6, Zemianske Kostoľany, 

konaného dňa  27. 06. 2017 
 

PROGRAM:   
 

1. Otvorenie            

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia dňa 13. 02. 2017. 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za II. polrok šk. roku 2016/2017. 

4. Informácia o materiálno technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  

za šk. rok 2016/2017. 

5. Umiestnenie žiakov do stredných škôl.  

6. Vyhodnotenie krúžkovej činnosti za šk. rok 2016/2017. 

7. Vystúpenie pani Starostky obce Zemianske Kostoľany. 

8. Diskusia. 

9. Uznesenie. 

10. Záver. 

 
1) Predseda p. Miroslav Semaník privítal prítomných a otvoril zasadnutie RŠ  prednesením 

programu zasadnutia. 

 

 Prítomní:  p. Miroslav Semaník, p. Jana Kmeťová, PaedDr. Ivana Plachá, p. Michaela 

Remeňová, Mgr. Iveta Melišková,  p. Daniela Šestáková, p. Peter Rybár 

 

 Ospravedlnení: p. Peter Divéky, Mgr. Ľubomír Mokrý  

 

Hostia: Ing. Jana Školíková, Mgr. Oliver Smida 

 

 

     Program bol jednohlasne schválený.  

 

 

2)  Kontrola uznesení z minulého zasadnutia: 

      Z minulého zasadnutia nám vyplynulo ukladacie uznesenie: 1/2017  – RŠ ukladá 

riaditeľovi školy zistiť právne stanovisko k voľbám do RŠ za pedagogických 

zamestnancov.    

 

Mgr. Oliver Smida nás informoval o plnení tohto uznesenia:  členom RŠ za pedagogických 

zamestnancov zostáva pôvodný člen RŠ  Mgr. Miroslava Hepnerová. Právne stanoviská budú 

riadne zaregistrované.   

 

3) Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za II. polrok šk. roku 2016/2017 nám 

predložil  Mgr. Oliver Smida. Pán riaditeľ zhodnotil II. polrok šk. roka 2016/2017 

z hľadiska štatistického. Vzdelávacie výsledky žiakov, počet vymeškaných hodín 

v jednotlivých triedach, .... Ďalej zhodnotil  II. Polrok z hľadiska aktivity našich žiakov, 

účasť žiakov na olympiádach a súťažiach, príprava a organizovanie vlastných akcií .... 

(príloha č. 1 zápisnice).  

 



4) Informácia o materiálno technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  

     za šk. rok 2016/2017 predložil  Mgr. Oliver Smida (príloha č. 2 zápisnice). 

 

5) Umiestnenie žiakov do stredných škôl vypracovala výchovná poradkyňa Mgr. Júlia 

Husárová a predložila  p. Jana Kmeťová (príloha č. 3 zápisnice). 

 

6) Vyhodnotenie krúžkovej činnosti za šk. rok 2016/2017 predložil Mgr. Oliver Smida 

(príloha č. 4 zápisnice). 

 

7) Starostka obce Ing. Jana Školíková požiadala RŠ o vystúpenie na zasadnutí RŠ. 

Informovala nás o celkovej spolupráci obce s riaditeľom školy Mgr. Oliverom Smidom 

za posledné dva roky jeho pôsobenia. Informovala o podaniach učiteľov a jednom podaní 

odborov školy voči riaditeľovi školy ohľadom nezdravých vzťahov na pracovisku. 

Poukázala na porušenie zákon 596/2003 Z. z. – nepredložené niektoré dokumenty 

zriaďovateľovi školy. Unáhlené a nepremyslené rozhodnutia poškodzujú našu ZŠ a jej 

existenciu. Požiadala RŠ aby prijala opatrenia.  Požiadala Mgr. Olivera Smidu aby nás 

informoval o jeho plánovanom personálnom obsadení na školský rok 2017/2018. 

 

Mgr. Oliver Smida predniesol svoj zámer a oboznámil nás o jeho výberových konaniach 

a rokovaniach. Nie je ešte ukončené obsadenie v ročníkoch 1-4.  

 

8) Diskusia: 

- rozvinula sa diskusia ohľadom personálneho obsadenia prvého stupňa – urýchlene 

nutné doriešiť 

- p. Jana Kmeťová ako zástupca odborov oboznámila RŠ, prečo podala odborová 

organizácia školy podanie voči riaditeľovi školy na zriaďovateľa 

- Mgr. Oliver Smida reagoval a podal vyjadrenie k vyššie uvedenému 

- p. Jana Kmeťová - pracovný čas zamestnancov – diskusia s Mgr. Oliverom Smidom  

- PaedDr. Ivana Plachá sa vyjadrila k pracovnému času (jej poznatky a skúsenosti) 

- Ing. Jana Školíková prečítala niektoré sťažnosti učiteľov voči nadriadenému 

- Mgr. Oliver Smida sa vyjadril k uvedenému  

- PaedDr. Ivana Plachá - hľadať cestu ako sa priblížiť kolektívu a hľadať správny smer  

a cestu ako skĺbiť kolektív 

- Ing. Jana Školíková  poprosila pána riaditeľa aby sa snažil ku každému podriadenému 

vystupovať rovnako  

- Mgr. Iveta Melišková – práca s ľuďmi nie je ľahká ale nadriadený musí byť diplomat 

a vytvárať vhodné podmienky pre prácu 

- p.  Miroslav Semaník, vrátil sa opäť na začiatok, kedy budeme vedieť výsledok 

personálneho obsadenia  

- Mgr. Oliver Smida – povedal kroky ktoré vykoná v tejto veci v najbližších dňoch  

- Ing. Jana Školíková – záleží jej na našej škole a reprezentácii školy, keby jej nezáležalo 

nebola by na dnešnej RŠ  

- Mgr. Oliver Smida – predložil návrh organizácie vyučovacích hodín a prestávok (obed)  

- p. Jana Kmeťová – nedá sa to bez rozvrhu, najskôr sa to dá zvážiť až podľa 

vyučovacieho rozvrhu  a skĺbiť  

- Mgr. Iveta Melišková – zvážiť rozvrh tak, aby deti nemali telesnú výchovu ihneď 

po obede 

 

 

 



9) Uznesenie: 

 

2/2017  – RŠ berie na vedomie stanovisko právnych zástupcov k problematike členstva 

v RŠ za pedagogických zamestnancov – platným členom RŠ je Mgr. Miroslava 

Hepnerová. 

  

3/2017 – RŠ upozorňuje riaditeľa školy Mgr. Olivera Smidu na povinnosti, ktoré mu 

vyplývajú zo zákona 596/2003 Z. z.  § 5 ods. 7 -  predloženie materiálov zriaďovateľovi 

školy na schválenie.      

 

 

RŠ berie na  vedomie: 

- Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia dňa 13. 02. 2017. 

- Vystúpenie Starostky obce Zemianske Kostoľany. 

- Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za II. polrok šk. roku 2016/2017. 

- Informácia o materiálno technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  

za šk. rok 2016/2017. 

- Informáciu o umiestnení žiakov do stredných škôl.  

- Vyhodnotenie krúžkovej činnosti za šk. rok 2016/2017. 

- Diskusné príspevky.  

 

V Zemianskych Kostoľanoch dňa   27. 06. 2017 

 

 

Zapísala:   

Mgr. Iveta Melišková  ......................................................... 

 

 

 

Overovateľ zápisnice:   

p. Miroslav Semaník  ......................................................... 

predseda RŠ  


